
                                                                                                   

 

             R O M Â N I A 

JUDEȚUL BUZĂU 

COMUNA PODGORIA 

 

PROCES – VERBAL    

 al sedintei ordinare din 30 iunie 2023 

Astăzi, 30 iunie 2023, Consiliul Local al comunei Podgoria, judeţul 
Buzau,  s-a intrunit în şedinţa ordinară, sedinta fiind convocată conform 
prevederilor art. 133 alin. (1) , art. 134, alin (1) lit.a), alin.(2) si alin. (3) lit. a)  din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, de către Primarul Comunei 
Podgoria, dl. Chiru Marius-Viorel, prin Dispoziţia nr.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
154 din 23.06.2023 

Potrivit dispoziţiilor art. 137 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ,  se procedează la verificarea prezenţei consilierilor locali la şedinţă şi 

se constată că din totalul de 13 consilieri locali validati in functie, sunt prezenţi 12 

consilieri locali, doamna consilieri PSD fiind absent motivat, conform prevederilor 

art. 137 alin.(2) lit. a) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ . 

La şedinţă de astazi mai participă: primarul comunei – Chiru Marius,  

viceprimarul comunei – Iorga Damian si secretarul general al comunei Podgoria - 

Rapeanu Violeta.   

In conformitate cu prevederile  art.123 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ, lucrarile sedintei sunt conduse de doamna consilier David Rodica. 

In conformitate cu dispoziţiile art. 138 alin.(15) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul Administrativ, la începutul acestei şedinţe, secretarul general al comunei 
supune spre aprobare procesul-verbal al şedinţei  ordinare din 31.05.2023. 
Consilierii locali şi primarul au dreptul ca, în cadrul şedinţei  consiliului local, să 
conteste conţinutul procesului-verbal şi să ceară menţionarea exactă a opiniilor 
exprimate în şedinţa anterioară. 

Intrucât nu se înregistrează contestatii cu privire la  conţinutul 
procesului-verbal si nici solicitari pentru  menţionarea exactă a opiniilor exprimate 

în şedinţa anterioara, Secretarul general al comunei Podgoria, supune spre 
aprobare procesul-verbal mentionate anterior, respectiv, cel din data 31.05.2023 
aprobat în unanimitate de către membrii Consiliului local prezenţi la şedinţă cu 12 
voturi „pentru” si 0 voturi „abtineri” , 0 voturi voturi “impotriva”. 

 
Fiind indeplinite prevederile art. 135 alin. (1) – (4)  din OUG nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ,  se supune la vot ordinea de zi a şedinţei din 
30.06.2023, ordine de zi ce cuprinde : 

I. 

1. Proiect de hotarare privind alegerea Presedintelui de sedinta al 

Consiliului Local al comunei Podgoria pentru perioada IUNIE-IULIE-AUGUST;   



                                                                                                   

               initiator: Chiru Marius – Viorel, primarul comunei 

2. Proiect de hotarare pentru constatarea incetarii de drept a 

mandatului de consilier local al domnului IORGA DUMITRU,  ca urmare  a 

decesului acestuia, precum si vacantarea locului de consilier local in cadrul 

Consiliului local Podgoria; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

 3. Proiect de hotarare privind modificarea contractului de delegare a 

gestiunii directe a serviciului de transport public local pe raza de 

competenta a Asociatiei de Dezvoltare intercomunitara a Transportului 

Public din Ramnicu Sarat – ATRAS catre S.C. Transport Urban de Calatori 

S.A., nr. 802/14.06.2021, prin act aditinal(nr. 3/2023); 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

 4. Proiect de hotarare privind aprobarea primirii in calitate de membru 

asociat in cadrul Asociatiei de Dezvoltare Interconumitara a Transportului 

Public din Ramnicu Sarat – ATRAS a Comunei Margaritesti, judetul Buzau si 

modificarea statutului acesteia, in care Comuna PODGORIA  este membru 

asociat; 

initiator : Chiru Marius - Viorel, primarul comunei 

II.Intrebari, interpelari, raspunsuri  

Fiind supusa votului, ordinea de zi este aprobata cu 12 (doisprezece) voturi 
pentru, 0 (zero) voturi abtinere, 0 (zero) voturi impotriva.  

 

Referitor la primul punct aflat pe ordinea de zi,  respectiv, alegerea 

presedintelui de sedinta pentru perioada iunie, iulie, august 2023, in unanimitate, 

domnii consilieri au propus-o pe doamna consilier PNL, David Rodica. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  primul punct aflat pe ordinea de zi, 

se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind alegerea Presedintelui de 

sedinta al Consiliului Local al comunei Podgoria pentru perioada 

IUNIE-IULIE-AUGUST - fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi 

“abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

 In privinta celui de-al doilea punct aflat pe ordinea de zi, domnul 

Primar, cu regret, anunta incetarea din viata a domnului consilier Iorga Dumitru si 

se tine un moment de reculegere. Mai arata, ca legea impune constatarea incetarii 

calitatii de consilier local si validarea urmatorului membru supleant. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  la cel de-al doilea punct aflat pe 

ordinea de zi, se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare pentru 

constatarea incetarii de drept a mandatului de consilier local al domnului IORGA 

DUMITRU,  ca urmare  a decesului acestuia, precum si vacantarea locului de 

consilier local in cadrul Consiliului local Podgoria- fiind admis in forma initiala cu 12 

voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

Referitor la cel de-al treilea proiect de hotarare, domnul Primar, informeaza 

ca UAT – Comuna Podgoria  face parte din ATRAS si ca situatia in care ne aflam 



                                                                                                   

nu este tocmai buna. Arata, ca suntem nevoiti sa dam sume imense de bani pentru 

transport si ca am fost dati in judecata, avand restante in suma de 2 miliarde lei. 

Se primesc facturi in cuantum de 7 mii lei lunar. Din acest punct de vedere, 

metioneaza ca suntem cei mai vitregiti, pentru ca  trebuie sa platim integral, pe 

cand celelalte UAT-uri impart sumele. Informeaza, ca a intrat in conflict cu cei de la 

ATRAS si nu primeste niciun raspuns. La Buzau, se platesc sume mult mai mari. 

Nu i se pare normal ca pentru 39 abonati, plus 10-15 calatori, sa se plateasca 

aceste sume imense. A recurs la diverse metode: a scos microbuzul de la Plesesti, a 

mai scos o cursa. Nu are o alta solutie, pentru ca, din pacate si cei din privat au 

fost desfiintati. Acestia isi trag banii din fondurile UAT-urilor. Din nefericire, 

trebuie sa traga de aceasta situatie in continuare, insa transportatorii din privat 

asigurau functionalitatea serviciilor mult mai bine. 

Domnul consilier PSD, Pricopi Ionel, intervine si spune, ca o masura 

pentru plata de catre minister pentru elevi, ar fi binevenita. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca la nivel inalt e foarte usor sa fie alocate 

sume de bani, insa sunt probleme. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, spune, ca este necesar sa se 

cunoasca orarul de la toate rutele. Apreciaza, ca pentru satul Oratia sunt foarte 

multe curse, respectiv, 8. 

Domnul Primar, ii raspunde, ca nu sunt multe curse. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, considera ca nu sunt multe 

curse. 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, este de parere, ca sumele platite sunt 

enorme. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, ii raspunde, ca este foarte mult 

ca suma, insa suntem obligati. De asemenea, intreaba, daca nu putem asigura cu 

un mijloc de transport la nivel de comuna, pana la punctul *Milion*. 

Domnul Primar, spune, ca ruta elevilor de la Plesesti-Podgoria, costa in jur 

de 80 mii lei pe an. 

Domnul consilier PNL Gheorghe Adrian, intreaba, daca o firma privata ar 

veni in comuna, i-ar putea transporta pana la Gara? 

Domnul consilier PSD, Ciui Cosmin, este de parere, ca arr fi bine sa se 

uneasca cateva persoane si sa faca un calcul, e mai convenabil sa se puna un 

mijloc de transport doar pentru ele. 

Domnul Primar, informeaza, ca este o societate aflata in subordinea 

Consiliului Local ; vom avea si microbuze electrice in baza parteneriatului cu 

Consiliul Judetean Buzau . 

Domnul viceprimar, spune, ca aceasta situatie este valabila pentru UAT 

Grebanu. Va incerca, ca in vara aceasta sa cheme toti navetistii si sa poarte 

discutii. 

Fiind epuizate discutiile referitoare la  cel de-al treilea punct aflat pe 

ordinea de zi, se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind 



                                                                                                   

modificarea contractului de delegare a gestiunii directe a serviciului de transport 

public local pe raza de competenta a Asociatiei de Dezvoltare intercomunitara a 

Transportului Public din Ramnicu Sarat – ATRAS catre S.C. Transport Urban de 

Calatori S.A., nr. 802/14.06.2021, prin act aditinal(nr. 3/2023) - fiind admis in 

forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 voturi “impotriva” . 

Nefiind discutii referitoare la  cel de-al patrulea punct aflat pe ordinea de zi, 

se supune la vot adoptarea  proiectului de hotarare privind aprobarea primirii in 

calitate de membru asociat in cadrul Asociatiei de Dezvoltare Interconumitara a 

Transportului Public din Ramnicu Sarat – ATRAS a Comunei Margaritesti, judetul 

Buzau si modificarea statutului acesteia, in care Comuna PODGORIA  este membru 

asociat- fiind admis in forma initiala cu 12 voturi “pentru”, 0 voturi “abtinere” si 0 

voturi “impotriva” . 

II.Intrebari, interpelari, raspunsuri  

Discutii: 

Doamna consilier PNL, David Rodica, informeaza, ca un cetatean din 

Plesesti, mostenitor al def. Paduraru Gheorghe, in timpul ploii, vidanjeaza fosa 

septica si mizeria se scurge peste drum, la Drenea Gheorghe. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, spune, ca a observat, ca in 

Cartierul Viilor s-a lasat asfaltul- se impune a fi luate unele masuri. 

Se discuta despre acordarea unui ajutor numitei Asanache Anisoara – careia 

i a fost distrusa locuinta din satul Plesesti, in urma unui incendiu. 

Domnul consilier PNL, Gheorghe Adrian, sesizeaza faptul, ca domnul 

Gheorghias Mugurel nu curata marginea proprietatilor de pe raza comunei, in zona 

respectiva iarba si celelalte buruieni fiind foarte mari.   

Domnul consilier PSD, Putrezeanu Adrian-Ciprian, intreaba ce s-a facut 

cu drumul pentru care a depus petitie – referitor la Panaete George din satul 

Plesesti. 

Domnul Primar, spune, ca cei care doresc sa devina Primar, sa intre in 

actiune si sa rezolve problemele. 

Fiind epuizate discutiile, problemele  inscrise pe ordinea de zi, presedintele 

sedintei de astazi declara inchise lucrarile sedintei ordinare a Consiliului Local al 

comunei Podgoria, judetul Buzau, din data de 30.06.2023, multumind tuturor 

celor prezenti  pentru participare. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 

 

Presedinte de sedinta,  
    
    David Rodica 
                                                   Secretar general,  
 
                    Rapeanu Violeta 


